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Agenda:
Vi dykker ned i prosjektplanen v/Evert
På de siste verkstedene har vi gjennomgått Del 1: Innovasjonen – 1. Over 
ordnet idé og 2. Innovasjonsgrad A. Teknologisk grunnlag.
I dag leser vi gjennom B Pedagogiske muligheter med video og interaktive 
enheter og samtaler om det.
Forslag til neste år:
Prøvd å fått laget noen videoer hvor det er stopp underveis og det samtales om 
oppgaver og løsninger. Samarbeid med UiA i Grimstad.
Elever som lager videocaser.
Elever lager instruksjonsvideoer(I-movies, Explain everything, You-tube), kamerat-
vurdering, Ve-Samfundet.

Noen erfaringer fra statistikk-emnet (uke 9-11) v/Inga, Andreas og Terje
Problemer under gjennomføringen av Hangouts. Dette bør vi gjøre igjen for å få det 
opp å gå. For eksempel under kamerat-vurdering Ve-Samfundet. Meldingstjenesten i 
Hangouts er også et alternativ.
Elevene ble gode på bruk av Excel.
Deling og tilbakemelding av oppgaver og statistikk som ble gjort må planlegges med 
bedre tid. Ble for hektisk underveis, for optimistisk tids-planlegging.

Algebra-emnet (uke 13-17) v/Gunnar
Gøye oppgaver. Trengs Ipad til disse oppgavene?

Noen tanker og ideer til siste emne om måling (uke 18-22) v/Evert
Forslag/tips til emnet:
- 60m; filme? regne ut tid og fart



- Praktiske oppgaver med volum
- Tegningene til den nye idrettshallen kan brukes
- Hvor lang tid tar det å fylle et basseng/badekar, gryte eller lignende. Ulike 

måleenheter
- Skal noe av dette filmes?
- Instruksjonsvideoer om ulike måleenheter. Tilbakemeldinger til hverandre. Deling 

mellom skolene.
- Ulike gruppeoppgaver som deles med hverandre.
- Klokka - buss-tabell - avstand - hastighet, lage en rutetabell.
- Lage et excelark som gjør om fra timer til timer og min ++
- Få med gymlærer og andre faglærere med på tema
- Kan geogebra 3D brukes til noe her?

 
Neste skoleår v/Evert
Evaluering og tanker om neste år:
- Vi på Ve er veldig fornøyde, vi får mye fra Samfundet. 
- Samarbeidet har vært bra. Vi gleder oss til neste år :)
- Tema som varer i 3 uker, og legge inn 1-2 buffer-uker til hvert emne. 
- Ung Abel legges inn i årsplanen (matte-prosjekt).
- 1 enkeltime + 1 dobbeltime hver uke legges i timeplanen.
Hva tenker vi videre i forhold til forskning? Anne Berit undersøker med Ingvald og 
Per Sigurd om hva som skjer til neste år. Mulighet for at en stipendiat skal være med 
over litt lengre tid?
Vi lager felles årsplan for matematikk.

Spørsmål og avklaringer i forhold til prosjektet v/Inga
- Besøk til Hundsund skole. Mulig tidspunkt for reise er tirsdag 31.5 eller til høsten. 

Evert sjekker alternativer for reise (buss, tog) skriver mail til deltakere i prosjektet, 
påmelding til han.

- Besøk til Bett i januar 2017.

Referent Inga


